

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CENTRAL ELECTRICITY GENERATING Date: 04-11-2025 01:02:58 PM</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: توليد الكهرباء المركزية التاريخ: 04-11-2025 01:02:58 PM</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of CENTRAL ELECTRICITY GENERATING was held on 11:00 On 04-11-2025 at CEGCCO HQ - KHBP - BUILDING 16. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 100%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة توليد الكهرباء المركزية بتاريخ 04-11-2025 على 11:00 اجتماعا غير عادي وذلك في مكاتب شركة توليد الكهرباء المركزية مجمع الاعمال وبنسبة حضور 100%.</p>
<p>Subject: Other</p>	<p>الموضوع: آخر</p>
<p>approved the sale of ATPS assets except the strategic inventory of diesel and HFO to Al Samra Company for a total amount of MJD 5, and authorize the CEO Eng. Mwaffaq Alawneh to complete and sign all documents related to the sale</p>	<p>الموافقة على بيع موجودات محطة العقبة الحرارية لشركة السمرات لتوليد الكهرباء مقابل مبلغ اجمالي (5) مليون دينار اردني باستثناء المخزون الاستراتيجي من الديزل والوقود الثقيل وتفويض الرئيس التنفيذي المهندس موفق العلاونة باتمام وتوقيع جميع الوثائق المتعلقة بالبيع</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Alia Hiasat</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Alia Hiasat</p>